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加热炉、厚板热处理炉、钢管热处理炉，

铝合金热处理炉、铝合金钎焊炉、等温退
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鲢民族品牌替代进口走向世界
——传感器行业首选服务商

东大传感以教授团队及自有技术为支撑．集先进设计、丰富

的经验与高效服务于一体，是国内领先的高端温度传感器首选
供应商．始终保持温度传感器行业技术领先地位，，

专利产品：TC／RT(WR／WZ)温度传感器

p渗碳炉、多用炉专用热电1禺

》真空炉专用热电偶．超高压热电偶

》符合美国标准l AMS 2750E)的高端温度传感器(SAT，TUS)

p便携式浸入型测温仪．新型更携式在线温度校准仪

p铝工业专用温度传感器
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Industrial Furnace。the publication ofthe fuel furnace guild in ourcoanCTy，

was founded in 1978．It is published in public foreign and homeland．it is the

professional technology periodical that the main contents ofindustrial furnace are

reporting the indmtrial furnace and the technology of thermal engineering．The

advanced production．the technique application．the experiments of production

and manage and the movement in the field ofindustrial furnace is reported in good

time．We will publish the advertisement for the enterprise and company foreign

and homeland．The leader of the enterprise。the manager of the energy。the

thermal technician．the student and teacher in the univenity and the researcher in

institute are obtained the help by ourperiodical．
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ard佑热板是基于纳米微孔原理(microporous)研制而成的新

!热板。具有常温下比静止空气还低的导热系数，导热系数只有

(800℃，热面)仅是普通纤维类产品的1／1 0，是迄今为止绝热性畿

体绝热材料。
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